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ZAPISNIK 

 

sa 6. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Tenja, Svete Ane 2, održane dana 5. listopada  

2021. (  utorak  )  s početkom u 18 sati   

 

Nazočni: 

1. Mirjana Kraljić 

2. Martina Duka  

3. Ana Šarac 

4. Tea Mirošević Zubonja 

 

Predsjednica Školskog odbora Mirjana Kraljić u suradnji sa ravnateljicom pripremila je 

materijale za  sjednicu. Sjednica je održana  uz poštivanje epidemioloških mjera. 

 
Dnevni red: 
 
 

1. Usvajanje zapisnika s 5. sjednice Školskog odbora  
2. Godišnji plan i program rada Osnovne škole Tenja  
3. Školski kurikulum  
4. Osiguranje učenika u školskoj godini 2021/2022. 
5. Aktualno  

 
Zaključak: Predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen. 
 

 

   Ad 1. 
Usvajanje zapisnika s prethodne  sjednice 

 
Zapisnik s prethodne 5. sjednice Školskog odbora usvaja se jednoglasno ( glasovima 4 od ukupno 4 
prisutna člana Školskog odbora ) 
 

 

Ad 2. 
Godišnji plan i program rada Osnovne škole Tenja 

 

 

Zaključak:  Članovi Školskog odbora jednoglasno su ( glasovima 4 od ukupno 4 člana Školskog 

odbora ) usvojili  Godišnji Plan i program Osnovne škole Tenja.  

 
 
 
 

Ad 3. 
Školski kurikulum 

 

Zaključak:  Članovi Školskog odbora jednoglasno su ( glasovima 4 od ukupno 4 člana Školskog 

odbora ) usvojili  Školski kurikulum Osnovne škole Tenja.  

 

 

Ad.4 
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Osiguranje učenika u školskoj godini 2021/2022. 

 

 

Ravnateljica izvještava Školski odbor kako je na Vijeću roditelja izabrana  osiguravajuća 
kuća Euroherc za osiguranje učenika u  školskoj godini 2021/2022 kao najpovoljnija 
ponuda. 
 

Ad.5 

Aktualno 

 

Predstavnica Vijeća roditelja Tea Mirošević Zubonja podnijela je izvješće i zaključke sa održane 

sjednice Vijeća roditelja.  Razgovaralo se o parkingu i stav i zaključak Vijeća roditelja je da se 

parking treba izmjestiti iz školskog dvorišta, odnosno da odsada treba biti kao što je bilo tijekom 

mjeseca rujna, bez parkiranja automobila u dvorištu, ali isto tako da se riješi parkiranje pored 

dvorca, na primjer rampom. Ravnateljica je podržala taj prijedlog, i nada se da će to biti riješeno 

uskoro. 

 

 

Zapisničar: 

_____________ 

Jadranka Bando 

Predsjednica Školskog odbora: 

_________________________ 

Mirjana Kraljić 

 

 

 

  


